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Agnieszka Guzowska – moje doświadczenie
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Doświadczenie w 
zarządzaniu klubem

• Założyciel Sekcji Jeździeckiej i od 2010 roku członek zarządu AZS Uniwersytet Warszawski

Doświadczenie w 
zarządzaniu W-MZJ

• Członek zarządu i Przewodnicząca Rady Trenerów W-MZJ w latach 2018-2021 
• Wiceprezes ds. Organizacyjnych i Przewodnicząca Rady Trenerów W-MZJ w latach 2021-2025
• Trener Koordynator Kady Mazowsza

Doświadczenie w PZJ

• Dyrektor Działu Szkoleń PZJ odpowiedzialna m.in. za uzyskanie Polskiej Ramy Kwalifikacji (PRK) i 
zatwierdzenie jej przez MSiT

• Członek Sądu Dyscyplinarnego PZJ kadencja 2021-2025
• Delegat PZJ kadencji 2021-2025

Funkcje społeczne
• Powołana przez Ministra Sportu i Turystyki do Rady ds. Kształcenia i Doskonalenia Kadry Kultury 

Fizycznej na kadencję 2024 -2026
• Członek WKE i CKE PZJ

Uprawnienia trenerskie • Trener II klasy w jeździectwie skoki

Osiągnięcia trenerskie

• Trener w klubie AZS Uniwersytet Warszawski klasyfikowanego w czołówce najlepszych 
skokowych klubów w Polsce w rankingu Systemu Sportu Młodzieżowego oraz TOP 10 
najlepszych klubów w Polsce (za rok 2024 VI miejsce pod względem zdobytych punktów w 
imprezach mistrzowskich PZJ skoki)

• Trener koordynator kadry AZS UW na Akademickie Mistrzostwa Polski – 10 medali drużynowych
• Jej zawodnicy zdobywali wielokrotnie medale MP, HPP, OOM, WMiM czy HPWiM – 24 medale

Wykształcenie
• Ukończyła studia na Uniwersytecie Warszawskim na dwóch kierunkach: Ochrona środowiska i 

Pedagogika a także studia podyplomowe z Biologii na SGGW

Rodzina
• Pochodzi z rodziny jeździeckiej (rodzice prowadzą ośrodek jeździecki), mama 2 synów, mąż 

trener klubowy piłka nożna



Agnieszka Guzowska kandydat na Prezesa W-MZJ
– nasze kompetencje i filary programowe nowego zarządu
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DOŚWIADCZENIE
I WSPÓŁPRACA

EDUKACJA 
I SZKOLENIE

PROMOCJA 
JEŹDZIECTWA I KLUBÓW

WSPARCIE DLA MŁODYCH 
ZAWODNIKÓW

Nasze kompetencje jako kandydatów do zarządu:
działalność związkowa + zarządzanie klubem + hodowla + organizacja zawodów + sport wyczynowy + trenerskie + 
sędziowskie + gospodarza toru + trening koni + promocja i marketing + prawne + szkolenia + zarządzanie

Nasza wizja opiera się na prostych, ale 
konkretnych założeniach:
• Chcemy, by każdy Klub - mały czy duży 

- miał realne wsparcie w codziennej 
pracy,

• By związek nie był przeszkodą, ale 
narzędziem - ułatwiał, pomagał, 
wyręczał w papierach i procedurach,

• I wreszcie - by jeździectwo znowu 
zyskało należne miejsce w przestrzeni 
społecznej i medialnej - zarówno jako 
sport, jak i jako przyjazna forma pracy 
z dziećmi, młodzieżą i dorosłymi.



Agnieszka Guzowska kandydat na Prezesa W-MZJ
– główne cele programowe nowego zarządu

I. Zespół, Biuro Związku, współpraca
1.Praca zespołowa, wykorzystanie kompetencji i doświadczenia 

członków zarządu 

2.Współpraca z ekspertami i konsultacje ze środowiskiem

3.NEW Wsparcie dla klubów, lepsze narzędzia, oszczędność czasu:
1. aplikacja / mobilna wersja strony, 

2.automatyzacja odnowienia licencji, 

3. rankingi on-line, 

4. czat z podpowiedziami.

4.NEW Zacieśnienie współpracy w ramach makroregionu (Lubelskie, 
Łódzkie, Podlaskie, Mazowieckie)

5.Jasne zasady i planowanie: praca w oparciu o budżet, planowanie i 
raportowanie, współpraca z Komisją Rewizyjną

6.NEW Delegaci PZJ – regularne spotkania i praca w oparciu o 
konsultacje i praca na rzecz mazowieckiego jeździectwa
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Każdy właściciel klubu wie, jak 
cenny jest czas. 

Dlatego chcemy wprowadzić 
systemy i rozwiązania, które 
pozwolą załatwiać sprawy z W-
MZJ szybko, zdalnie, bez stresu:

• Odnowienie licencji przez 
aplikację lub formularz online,

• Automatyczne rankingi i 
wyniki, dostępne z telefonu,

• Dodatkowy kontakt z biurem 
związku przez czat z 
podpowiedziami - bez czekania 
na e-maile i telefony.

Dla klubów to oznacza mniej 
formalności, więcej czasu na 
realne działania, poczucie, że 
związek nie jest zamkniętym 
biurem, ale otwartym partnerem.



Agnieszka Guzowska kandydat na Prezesa W-MZJ
– główne cele programowe nowego zarządu

II. Sport i Kadra Mazowsza
1.MWiM i HPWiM: 

a) skoki, ujeżdżenie, WKKW 

b) NEW Powołanie Kadry Mazowsza i wsparcie organizacyjne 
Otwartych MWiM Sportowe Rajdy Konne, woltyżerka, powożenie 
(ogólnopolskie)

2.NEW Wsparcie programów awansowych dla sędziów i osób 
oficjalnych, praktyki w zawodach towarzyskich / EquiFun

3.NEW Baza danych i rankingi on-line ze wszystkich zawodów 
regionalnych W-MZJ / naszych zawodników w Polsce imprezy 
mistrzowskie

4.Konsultacje Kadra Mazowsza, NEW szkolenia dla instruktorów i 
sędziów W-MZJ z ekspertami z zagranicy

5.Gala Mistrzów, Rankingi Kadra Mazowsza, Międzyszkolny Puchar 
Jeździecki
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Wprowadzamy konkretny plan 
wspierania zawodników i osób 
zaangażowanych w sport:

• Powołujemy Kadrę Mazowsza -
zawodnicy z klubów będą mogli 
liczyć na wyróżnienie i wsparcie,

• Wspieramy instruktorów i sędziów -
szkolenia z ekspertami z zagranicy, 
realne programy awansowe,

• Tworzymy bazę danych zawodów i 
zawodników, żeby kluby i trenerzy 
mieli dostęp do jasnych rankingów i 
historii startów - co dziś często 
trzeba robić ręcznie lub w różnych 
systemach.

Dzięki temu klub zyskuje narzędzia do 
planowania pracy, a zawodnicy - jasną 
ścieżkę rozwoju. To nie są puste hasła -
to konkretne działania na rzecz 
środowiska.



Agnieszka Guzowska kandydat na Prezesa W-MZJ
– główne cele programowe nowego zarządu

III. Sport powszechny i kluby (1)
1. NEW „Od Amatora do zawodnika” – program wsparcia i szkolenia 

dzieci zaczynających przygodę z jeździectwem, podtrzymanie 
kontaktu z klubami i sportem: 
• materiały promocyjne / edukacyjne dla klubów, 

• parkury treningowe z sędzią omawiającym przejazdy, 

• filmowy przewodnik „Jak zostać zawodnikiem”

2.NEW Wsparcie inicjatyw dla małych klubów np. promocja 
jeździectwa poprzez organizację lekcji w klubach / współpraca ze 
szkołami (na bazie doświadczeń z Francji)

3.NEW Szkolenia dla właścicieli i managerów klubów: 
• Pierwsza Pomoc, 
• Standardy Ochrony Dzieci, 
• promocja Social Media, 
• praca z dorosłymi, 
• dobrostan konia, inne

4.Promocja jeździectwa poprzez Warszawski Dzień Konia przy 
Narodowym Dniu Sportu, NEW wsparcie imprezy lokalne / klubów
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Wiemy, że dziś nie wystarczy 
organizować zawody. Trzeba przyciągnąć 
nowe osoby do jeździectwa, zadbać o 
najmłodszych i pomóc klubom 
przetrwać zmiany demograficzne.

Dlatego:

• Rozwijamy program „Od Amatora do 
Zawodnika” - czyli realne narzędzie 
do tego, by dziecko z rekreacji miało 
szansę trafić na zawody,

• Chcemy wesprzeć kluby we 
współpracy ze szkołami - dostarczymy 
gotowe programy zajęć, ulotki, 
materiały edukacyjne,

• Zorganizujemy parkury treningowe z 
omówieniem przejazdów - nie tylko 
dla dzieci, ale też dla rodziców i 
instruktorów

• Przygotowujemy cykl szkoleń 
dedykowanych właścicielom i 
menedżerom klubów



Agnieszka Guzowska kandydat na Prezesa W-MZJ
– główne cele programowe nowego zarządu

III. Sport powszechny i kluby (2)
5. NEW Wejście we współpracę z Urzędem Marszałkowskim i 

samorządami: krzewienie zainteresowania jeździectwem wśród 
dzieci i dorosłych oraz organizacji i budowy gminnych Ośrodków 
Jeździeckich na przykładzie francuskich hipodromów lokalnych, które 
służą jeźdźcom, klubom i związkom regionalnym do krzewienia 
kultury i uprawiania jeździectwa (konieczna zmiana statutu)

6. NEW Nowy Cykl Sportowych Rajdów Konnych dla grupy młodzików -
nowa Grupa Najmłodszych Zawodników: od 4 do 6 lat i Grupa 
Młodzików od 6 do 12 lat.

7.Promocja EquiFun i nowa formuła MTJ w odpowiedzi na wyzwania 
związane z demografią. 

8.Przegląd i uproszczenie formuły MDM i MJM, promocja cyklu, 
pozyskanie partnerów i sponsorów
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Zaangażowanie 
nowych i obecnych 

zawodników

• Promujemy EquiFun i stworzymy 
nowy cykl Sportowych Rajdów 
Konnych - żeby każdy klub mógł 
znaleźć dla siebie przestrzeń 
sportową, nawet jeśli nie ma 
profesjonalnej hali,

• Rozwiniemy współpracę z 
samorządami.

• Pozyskamy środki umożliwiające 
promocję jeździectwa na Mazowszu 
oraz naszych klubów.

To wszystko to wsparcie, które ma 
wartość praktyczną i 
edukacyjną. Pomagamy klubom 
tworzyć środowisko jeździeckie a nie 
tylko prowadzić zajęcia.

Kluby nie będą musiały samodzielnie 
szukać eksperta - związek dostarczy 
gotowe narzędzia i wsparcie.



Agnieszka Guzowska kandydat na Prezesa W-MZJ
– główne cele programowe nowego zarządu

IV. Promocja, partnerzy, historia i dziedzictwo
1.Promocja poprzez social media zawodników, trenerów i 

klubów i NEW współpraca z mediami / osobami 
opiniotwórczymi

2.NEW Historia klubów tych nie istniejących jak i obecnych 
członków jako dziedzictwo naszego związku i województwa 
mazowieckiego

3.NEW Medaliści W-MZJ (inspiracje) – sala chwały z listą 
zawodników i klubów jacy zdobywali medale dla Mazowsza 
na imprezach mistrzowskich

4.NEW Trenerzy - zbudowanie bazy wychowanków i ich 
wyników

5.NEW Partnerzy i sponsorzy związku – przygotowanie oferty i 
pozyskanie funduszy
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Każdy klub ma swoją historię i zasługi. 
Czas to pokazać światu.

• Stworzymy „Salę Chwały Mazowsza” -
z zawodnikami, trenerami, klubami, 
które tworzyły sukcesy regionu,

• Będziemy aktywnie promować 
wydarzenia klubowe w mediach 
społecznościowych związku,

• Przygotujemy materiały, które będzie 
można wykorzystać w działaniach 
promocyjnych - grafiki, zdjęcia, 
nagrania,

• Stworzymy ofertę sponsorską dla 
całego regionu - z której będą mogli 
korzystać także mniejsze kluby 
lokalne.

Te działania budują prestiż i widoczność 
środowiska. Bo związek ma nie tylko 
zarządzać - ale też budować wspólną 
tożsamość i dbać o reputację 
mazowieckiego jeździectwa wszystkich 
konkurencji i członków.



Nasz zespół – kandydaci do zarządu 2025-2029
To nie jest przypadkowy skład. Każdy z nas ma konkretne kompetencje i przypisany obszar działania
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• Ktoś zajmuje się skokami, ktoś ujeżdżeniem, ktoś dyscyplinami nieolimpijskimi - nie będzie już jednej osoby od wszystkiego,
• Wiemy, czym jest praca w klubie - bo sami prowadzimy ośrodki, pracujemy w nich, sędziujemy, szkolimy, organizujemy zawody, profesjonalnie zajmujemy się sportem, 
• Nie zamykamy się w Warszawie - działamy w terenie, jesteśmy na zawodach, z klubami, z ludźmi.
Jeśli zostaniemy wybrani, każdy klub będzie miał kogoś konkretnego do kontaktu - nie ogólne „biuro związku”.



Nasz zespół – kandydaci do zarządu 2025-2029
To nie jest przypadkowy skład. Każdy z nas ma konkretne kompetencje i przypisany obszar działania
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• Mieczysław Podgórski
• Z jeździectwem jestem związany od dziecka - wychowałem się w 

Stadzie Ogierów w Białce.
• Jestem szkoleniowcem, licencjonowanym instruktorem sportu, sędzią 

skoków klasy B2, kwalifikatorem ASJ i ASK.
• Od 1985 roku działam na Mazowszu, początkowo jako zawodnik 

skoków (do poziomu 140 cm), a następnie jako trener, sędzia i 
gospodarz toru.

• Mam uprawnienia Gospodarza Toru (LGT1), a także promotora IJK. Od lat działam 
aktywnie w strukturach skoków przez przeszkody, szkoląc młodzież, organizując zawody i 
wspierając rozwój sportu na poziomie lokalnym, ogólnopolskim i międzynarodowym.

• Budowałem parkury m.in. na Mistrzostwach Świata w Pięcioboju Nowoczesnym (AWF 
Warszawa) i zawodach na Ukrainie.

• Współpracuję z klubami z Polski, Ukrainy i Estonii. Prowadziłem zawodników na 
Mistrzostwa Europy Dzieci i Juniorów (Hiszpania, Holandia), a na co dzień wprowadzam 
dzieci w pierwsze starty na Mazowszu.

• W nowym zarządzie chcę objąć funkcję Koordynatora sportu dzieci i młodzieży oraz zająć 
się wsparciem mniejszych ośrodków w organizacji zawodów i szkolenia zawodników.

• Mając ponad 40-letnie doświadczenie znam środowisko skoków od każdej strony - jako 
zawodnik, trener, sędzia i organizator. Wiem, z czym zmagają się dziś kluby i trenerzy. 
Chciałbym, aby Warszawsko-Mazowiecki Związek Jeździecki był realnym wsparciem dla 
klubów, a nie tylko instytucją formalną. Mam doświadczenie, energię i gotowość, by 
działać - systemowo i efektywnie.

• Zarządzanie klubem w dzisiejszych czasach to jest duże wyzwanie. Ja znam sport od 
podszewki: byłem zawodnikiem, trenerem, sędzią, kwalifikatorem, gospodarzem toru i 
promotorem IJK. Działam konkretnie - nie w teorii i tak właśnie chcę wspierać kluby i 
nasze mazowieckie jeździectwo.

• Chcę usprawnić komunikację, zwiększyć liczbę kwalifikatorów i promotorów, wspierać 
organizację zawodów i promować sport dzieci i młodzieży czyli zajmować się tym, co 
najbardziej lubię robić. Znajdę na pewno czas dla Kadry Mazowsza i naszych zawodników.

• Planuję też stworzyć sieć wsparcia dla trenerów i gospodarzy toru - by każde zawody były 
sprawne, profesjonalne i dostępne.

Anetta Orlicka
• Jestem mamą i babcią zawodników w skokach, sędzią jeździeckim, 

promotorem dla początkujących sędziów. Zawodowo nie jestem związana 
z końmi.

• Mam w działalności związkowej przydatne w W-MZJ gdyż zasiadałam już w 
zarządzie związku przez 2 kadencje. Pracuję w Kolegium Sędziów.

• Zdobyłam praktyczne doświadczenie w składaniu wniosków dotacyjnych, organizacji pracy 
zespołu, organizacji imprez, co będzie przydatne w realizacji jednego z kluczowych 
punktów naszej programu związanych z pozyskaniem środków z dotacji i samorządów w 
celu promocji jeździectwa na Mazowszu. Zawodowo zajmuje się przetargami, co będzie 
przydatne przy organizacji konkursów ofert np. na imprezy mistrzowskie. 

• W zarządzie będę zajmować się sprawami organizacyjnymi oraz działać w Kolegium 
Sędziów. 

• Wiele osób zna mnie i ceni za bezpośredniość, odwagę w głoszeniu własnego zdania, ale 
też gotowość wysłuchania argumentów i uzyskania kompromisu. 

• Zdecydowałam się kandydować gdyż nasz zespół to grupa ludzi, o odmiennych punktach 
widzenia, które pomogą razem wypracować rozwiązania będące kompromisem tych 
poglądów; a więc rozwiązania dla sympatyków i opozycji.

• Nasze kluby chcę wspomagać w obszarze dostępu do informacji o możliwych dotacjach i 
wypełnianiu wniosków, przygotować filmowy poradnik dla rozpoczynających starty 
zawodników. 



Nasz zespół – kandydaci do zarządu 2025-2029
To nie jest przypadkowy skład. Każdy z nas ma konkretne kompetencje i przypisany obszar działania
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Ksenia Samsel
• Od ponad 20 lat jestem aktywnie związana z jeździectwem. 

Współprowadzę samofinansujący się ośrodek z 34-letnią historią, gdzie 
na co dzień szkolę 90 stałych uczniów, a w sezonie letnim organizuję 
obozy dla ponad 200 dzieci. 

• Jestem czynnym sędzią ujeżdżenia, działam w Kolegium Sędziów W-MZJ, 
sama trenuję zawodników. Jeździectwo to nasza codzienność – mój mąż 
jest trenerem, a jedna z córek regularnie startuje w zawodach.

• Od 2007 roku organizuję egzaminy na odznaki, zgrupowania i obozy, dbając o zgodność z 
przepisami i wysoką jakość organizacyjną. Prowadzę szkolenia, przygotowuję instruktorów 
do pracy z dziećmi i dorosłymi, a także stale rozwijam się w obszarze dobrostanu koni jako 
fizjoterapeutka. Mam 15 lat doświadczenia w jednej z dużych korporacji, gdzie 
zarządzałam dużymi zespołami i złożonymi procesami wdrożeniowymi. Dziś te 
umiejętności wykorzystuję w pracy.

• W naszym zespole odpowiadam za koordynację ujeżdżenia oraz działania integrujące 
sport z edukacją, etyką i dobrostanem koni. Sama jestem aktywnym sędzią i trenerem, ale 
też osobą, która rozumie znaczenie psychologii, komunikacji i pracy z końmi w 
równowadze.

• Działam jako pomost między sportem wyczynowym a miękką stroną jeździectwa – i wiem, 
że jedno nie wyklucza drugiego.

• Kandyduję bo prowadzony przeze mnie ośrodek działa stabilnie i niezależnie, co daje mi 
przestrzeń na szersze zaangażowanie dla całego środowiska.

• Chcę, aby związek przestał być postrzegany jako formalna instytucja, a stał się realnym 
wsparciem – dla klubów, trenerów, zawodników i sędziów. Mam doświadczenie, gotowość 
i czas, by działać efektywnie i odpowiedzialnie.

• Planuję stworzyć komórkę ds. dobrostanu koni i rozwoju organizacyjnego klubów. Potrafię 
wdrażać skuteczne, sprawdzone w praktyce rozwiązania – od planowania wydarzeń i 
szkoleń po upraszczanie formalności. Znam realia prowadzenia klubu, który sam się 
utrzymuje – i chcę wspierać innych w tym, by też mogli działać stabilnie, efektywnie i z 
pasją.

• Jestem osobą empatyczną i konkretną jednocześnie. Chcę wspierać zespół, ale potrafię 
też w odpowiednim momencie powiedzieć jasno, jeśli coś nie służy środowisku. Działam z 
sercem, ale na twardo stąpam po ziemi.

Robert Wilczewski
• Od 30 lat jestem aktywnie związany z jeździectwem, zawodnik w skokach 

przez przeszkody. 
• Posiadam I kl. sportową oraz bogate doświadczenie zawodnicze w startach 

na arenie krajowej jak i międzynarodowej.
• Ukończyłem kurs sędziowski.
• Na swoim koncie mam udział w Mistrzostwach Europy, MPMK,  jestem 

medalistą Halowego Pucharu Polski oraz  Mistrzostw Polski, zwycięzcą 
wielu konkursów do Grand Prix włącznie. Mój rekord potęgi skoku to 200 
cm Cavaliada Warszawa.

• Od najmłodszych lat był członkiem Kadry Narodowej oraz Kadry Mazowsza. To 
doświadczenie chcę wykorzystać aby wspierać rozwój naszych zawodników w trudnym 
sportowym świecie oraz w przygotowaniach do najważniejszych imprez.

• Od 8 lat wspólnie z żoną prowadzę ośrodek jeździecki oraz własną hodowlę koni 
sportowych na Mazowszu. Z miłości do koni, pasji i oddania znalazłem sposób na życie i 
jestem z tego dumny. Wieżę, że „Sukces to nie przypadek!. To ciężka praca, wytrwałość, 
pokora, nauka, poświęcenie i miłość„. Z miłością do koni człowiek się rodzi i do końca 
życia nosi ją w sercu!

• Jestem tatą i trenerem zawodnika,  czynnie startującego na poziomie ogólnopolskim i 
mistrzowskim.

• Z zaangażowaniem prowadzę treningi sportowe oraz konsultacje jeździeckie, wyszkoliłem 
wielu zawodników, którzy z powodzeniem startują na arenie krajowej jak i 
międzynarodowej.

• Chcę wesprzeć  W-MZJ jako członek zarządu odpowiadający za rozwój skoków ale też 
szeroko rozumianego sportu. Będę się dzielił moim doświadczeniem sportowym 
reprezentując głos zawodników.

• Jestem kreatywny i zdeterminowany, chętnie podejmuję nowe inicjatywy, chciałbym aby 
nasz związek wyróżniał się na tle innych związków, angażując przy tym nowe rozwiązania.

• Moje mocne strony to miłość i pasja do koni oraz profesjonalne podejście do tego co 
robię. Entuzjazm. Cierpliwość. Wytrwałość. Miłość do zwierząt. To tylko niektóre z 
wartości, które towarzyszą mi w pracy przy treningu koni. Wiem, że każde zwierzę jest 
inne, więc pracuję z nimi indywidualnie. Tymi wartościami chcę się dzielić w pracy w W-
MZJ.
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Piotr Kochański
• Od zawsze blisko koni i Natury. 
• Od ponad 20 lat prowadzi gospodarstwo rolne we wsi Kępiaste, w Kampinoskim 

Parku Narodowym, które wyspecjalizowało się w kierunku utrzymania i treningu 
koni sportowych oraz hodowli koni czystej krwi arabskiej. Tej wiosny w stadninie 
urodziły się 4 urodziwe ogierki arabskie, wszystkie z własnych klaczy i ogierów.

• Jeździectwo to dla Piotra praca i pasja, styl i filozofia życia. 
• Mieszka i zarządza w Kępiastym, prowadząc Stajnie Treningowo Szkoleniowe LovEnPeas Arabians, 

gdzie od 2020 roku również funkcjonuje Stowarzyszenie Klub Jeździecki LovEnPeas STS.
• W LovEnPeas, ze wszystkich 19 obecnie posiadanych, w stałym treningu jest 12 koni sportowych. 8 

z nich startuje w SRK. 2 czołowe ogiery, od roku 2024, stacjonują i startują już stale w zawodach 
zagranicą, konkurując z najlepszymi końmi w, min. Portugalii, Francji i Hiszpanii.

• Dwa konie z LovEnPeas zdobyły już także Mistrzostwo Polski MK na najdłuższym dystansie 80 km 
dla koni 6-cio letnich. Obecnie jeden z 5-ciu czołowych końskich zawodników Klubu, ogier Elberiusz, 
przygotowuje się do Mistrzostw Świata w Sportowych Rajdach Konnych Młodych Koni do lat 8, 
które odbędą się 1-2 sierpnia w Jullianges, we Francji.

• Piotr, jeździec i trener, nadzoruje pieczołowicie zaplanowane szkolenie koni i zawodników Klubu. W 
teamie KJ LovEnPeas startują doświadczeni już, wszechstronnie wyszkoleni zawodnicy, a w tym min. 
liderka polskiej Kadry Narodowej SRK Martyna Kamińska.

• Od lat współ-promuje ideę SRK w środowisku w Polsce i zagranicą, jako dyscypliny, w której 
stosunkowo najłatwiej pozyskać i wyszkolić młody narybek jeźdźców- przyszłych zawodników.

• Jest przekonany, że idea przygody ze SRK to atrakcyjne, stosunkowo w porównaniu z innymi 
dyscyplinami nisko-kosztowe, prawdziwe i fascynujące wprowadzenie w jeździectwo oraz nauka 
współżycia z końmi bazującego na partnerstwie, tj. szacunku wzajemnym człowieka i zwierzęcia.

• Piotr jest zwolennikiem idei koncentracji na koniu i jego potrzebach i zdrowiu w pierwszym rzędzie, 
a i dopiero wtedy na możliwościach, tj. na dobrostanie konia.

• Oprócz zawodowych kwalifikacji rolniczych, jest czynnym adwokatem i twórcą, i Partnerem 
Zarządzającym jednej z największych i najbardziej innowacyjnych polskich Firm prawniczych -
Kochański i Partnerzy, która działa od 26 lat i zatrudnia łącznie 155 pracowników.

• W czasie swojej 40-letniej pracy zawodowej, zdobył duże doświadczenie managerskie.
• W 2020 roku został uhonorowany tytułem „Prawnika Trzydziestolecia” jako jeden z kilkudziesięciu 

działających zawodowo w Polsce po zmianie jej ustroju w 1989 roku. W pracy posługuje się biegle 
angielskim i francuskim.

• W Zespole Zarządu W-MZJ Piotr koncentruje się na koordynacji rozwoju Jeździeckich Dyscyplin 
Nieolimpijskich, a w tym przede wszystkim Sportowych Rajdów Konnych i na zagadnieniach 
prawnych Związku.

• Chce uczestniczyć w awangardzie działań nacelowanych na wspieranie i promocję, dynamicznego 
rozwoju nowoczesnego jeździectwa w Polsce.

Michał Pilkiewicz
• Jestem rodzicem wspierającym od młodzika aż do seniora rozwój jeździecki córki, 

zawodniczki W-MZJ, wielkokrotnej medalistki MWiM i HPWiM w skokach oraz 
Akademickiej Mistrzyni Polski w Kombinacji. Nasze konie są członkami rodziny.

• W-MZJ może korzystać z mojego doświadczenia i wieloletniej praktyki gdzie 
wykorzystuję zrozumienie zasad działania i zarządzania związkiem na poziomie W-
MZJ (przez 2 ostatnie kadencje jestem w zarządzie) oraz na poziomie PZJ gdzie 
pełnię funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

• Jestem też delegatem PZJ oraz mam doświadczenie międzynarodowe, w pracy w agencjach 
marketingowych i Public Relations oraz na poziomie rządowym i EU. Dobrze rozumiem finanse, 
analizuję dane, myślę strategicznie, dzielę się swoją wiedzą.

• Doświadczenie zdobywałem zaczynając od pracy w agencjach zajmujących się marketingiem, public 
relations i budowaniem strategii, gdzie zdobyłem wiele przydatnych do dzisiaj kompetencji. Zawsze 
pracowałem zespołowo oraz w obszarze zarządzania organizacjami, obecnie na poziomie 
Europejskim. 

• Pochodzę z rodziny psychologów a dziadek był kawalerzystą odznaczony medalem Virtuti Militari za 
kampanię 1920 roku. Ojciec był jednym z pierwszych w Polsce psychologów sportowych 
pracujących z kadrami narodowymi siatkówki i piłki nożnej, tak więc wakacje spędzałem na 
obozach sportowych kadry. Sam wiele lat trenowałem judo.

• W obecnym zarządzie zajmuję się finansami i budżetem, jako skarbnik. Wiele osób zna mnie z Gali 
Mistrzów gdzie przygotowuję prezentacje, podsumowania osiągnięć naszych zawodników i klubów, 
rankingi. Jeżdżę na zawody i jako reprezentant W-MZJ i obserwuję rywalizację na naszych 
mistrzostwach a najlepszym wręczam medale. 

• Ostatnie 3 lata pracowałem nad historią W-MZJ i biogramami blisko 100 naszych działaczy z lat 
1957-2025 (zapraszam na spotkanie 30.06.2025 o 12:30 na SGGW). Równocześnie stworzyłem bazę 
wszystkich medalistów naszego związku za ostatnie lata.

• Moje mocne strony to myślenie strategiczne i długofalowe, organizacja imprez (Gala Mistrzów W-
MZJ, dawno temu współorganizowałem pierwsze koncerty U2 i Madonny w Polsce), analityka, 
finanse. Mam doświadczenie międzynarodowe, mówię biegle angielsku. Rozumiem sport.

• Dlaczego kandyduję: widzę jak nadchodzące zmiany demograficzne będą wpływać na sport i 
jeździectwo, nasze kluby i W-MZJ. Wiem jak na bazie doświadczeń innych krajów oraz kompetencji 
naszego zespołu promować rozwój jeździectwa i zatrzymać nieuchronny spadek liczby młodych 
adeptów oraz zapewnić utrzymanie liczby jeźdźców i zawodników. Chcę wykorzystać moje 
doświadczenie i kontakty w obszarze promocji sportu na Mazowszu, aby zwiększyć zainteresowanie 
jeździectwem a wyniki naszych klubów i zawodników były doceniane.

• Klubom chcę zaoferować moje doświadczenie w pracy z samorządami oraz organizacjami 
rządowymi w obszarze projektów oraz pozyskiwania dodatkowych funduszy, jakie będziemy mogli 
jako związek przeznaczyć na rozwój mazowieckiego jeździectwa. Wsparcie promocji klubów poprzez 
pokazanie wyników ich zawodników i koni przedstawioną w dostępny sposób do promocji i 
wykorzystania w social media.

• Mam doświadczenie w pisaniu wniosków o datacje i tworzeniu programów partnerstwa.



Agnieszka Guzowska

Prosimy o Państwa głosy!

Zapraszam do kontaktu:

agnieszka.guzowska@wmzj.waw.pl

Tel. 507 329 663

Promocja jeździectwa. Wsparcie klubów. Rozwój sportowy.
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